
RM6 juta nilai Syahmi

[ FOTO FB FA SELANGOR ]

Persatuan Bolasepak Selangor (FAS) meletakkan tanda
harga sebanyak RM6 juta ke atas pertahanan skuad Harimau
Malaya, Syahmi Safari dalam usaha memastikan tiada pasukan
yang cuba memikatnya menerusi ‘pintu belakang’ Ms.71

Aksi Syahmi
(kiri) ketika
Selangor
menentang
Kuala Lumpur
pada
perlawanan
persahabatan
di Stadium
Bolasepak Kuala
Lumpur, Cheras,
kelmarin.
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 ̌ Kuala Lumpur

Pemain pertahanan 
kebangsaan, Syahmi 
Safari yang mencuri per-

hatian peminat bola sepak tem-
patan pada saingan Piala Konfe-
derasi Bolasepak ASEAN (AFF), 
baru-baru ini, kini diletakkan 
pada tanda harga sebanyak RM6 
juta oleh majikannya, Persatuan 
Bolasepak Selangor (FAS).

Nilai itu adalah bagi klausa 
pelepasan pemain berkenaan 
yang ditetapkan oleh badan 
induk bola sepak Selangor bagi 
musim ini, sebagai langkah 
awal bagi mengelak ia menjadi 
sasaran pasukan lain yang ingin 
memikatnya menerusi ‘rundin-
gan belakang’.

Syahmi, 21, yang mencipta 
sensasi menerusi gol cantik dari 

luar kotak penalti ketika mem-
bantu Malaysia mengenepikan 
Thailand pada aksi separuh 
akhir Piala AFF 2018, adalah 
antara pemain yang kini men-
jadi buruan beberapa pasukan 
tempatan.

Kontrak baharu FAM
Setiausaha Agung FAS, Dr 
Johan Kamal Hamidon ketika 
mengumumkan perkembangan 
baharu itu semalam berkata 
penetapan klausa pelepasan itu 
penting bagi mengelak pasukan 
itu menjadi sasaran rundingan 
belakang tanpa pengetahuan 
pihaknya.

Katanya, selain Syahmi, 
semua barisan pemain lain 
juga diletakkan ‘tanda harga’ 
yang perlu dibayar oleh mana-
mana pasukan yang berminat 
mendapatkan khidmat pemain 
Selangor sekitar RM3 juta ke 
RM6 juta.

“Antara pemain paling berni-
lai sudah tentunya tonggak per-
tahanan kanan skuad Harimau 
Malaya, Syahmi Safari dengan 
klausa pelepasan RM6 juta,” 
katanya kepada Sukan NSTP.

“Selepas FAM (Persatuan 
Bolasepak Malaysia) memper-
kenalkan kontrak baharu pada 
2017, FAS sudah menggunakan 
tamplet itu dengan setiap 
pemain diletakkan klausa pele-
pasan.

“Raja Muda (Presiden FAS, 
Tengku Amir Shah Sultan Shara-
fuddin Idris Shah) mahu setiap 
pemain dilindungi oleh persa-
tuan. Sebab itu semua urusan 
mengenai kontrak pemain 

sudah diselesaikan lebih awal, 
iaitu pada November lalu. 

Jaga kepentingan
“Ia bukan saja dapat melindungi 
pemain, malah ia dapat menjaga 
kepentingan dan hak pasukan 
yang sudah berbelanja banyak 
untuk seseorang pemain itu,” 
katanya.

Dr Johan berkata isu pere-
butan pemain muda negara, 
Akhyar Rashid antara Persatu-
an Bolasepak Kedah (KFA) dan 
Johor Darul Ta’zim (JDT) perlu 
diambil iktibar oleh semua 
pasukan, terutama dalam mele-
takkan klausa pelepasan dalam 
kontrak pemain.

“Dalam isu KFA ini yang 
saya dengar, mereka masih 
menggunakan tamplet lama 
dalam kontrak pemain. Jadi 
saya harap, pasukan lain juga 
harus memperbaharui kontrak 
mengikut garis panduan yang 
diletakkan oleh FAM supaya isu 
seperti Akhyar dapat dielakkan,” 
katanya.

Akhyar, 19, yang berhijrah ke 
JDT tanpa restu KFA, kini berni-
lai RM12 juta selepas menanda-
tangani kontrak selama empat 
tahun bersama skuad Harimau 
Selatan itu.

Dalam perkembangan lain, 
Dr Johan turut mengesahkan 
skuad kendalian B Sathianat-
han dijadualkan berangkat ke 
Thailand dari 13-17 Januari ini, 
bagi mengharungi tiga aksi per-
sahabatan menentang kelab di 
sana sebagai persiapan terakhir 
sebelum menjelang aksi Liga 
Super bulan depan.

Selangor tambat Syahmi
  FAS letak  

harga RM6 juta, 
perkenal klausa 
pelepasan elak 
pemain jadi 
sasaran  
‘rundingan  
belakang’ Selepas FAM  

memperkenalkan  
kontrak baharu 
pada 2017,  
FAS sudah  
menggunakan 
tamplet itu  
dengan setiap  
pemain  
diletakkan  
klausa pelepasan”
 
Dr Johan Kamal 
Hamidon,
Setiausaha Agung FAS
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SITIROHANIAMBOK SULONG. salah seorang peminjam Hijrah Selangor yang 
juga pemilik Sara Amani Trading di Shah Alam. Selangor. 

Apa sudahjadi dengan 
Hijrah Selangor? 
SHAH ALAM 6 Jan. - P i n j a m a n 
sudah diluluskan lima bulan 
lalu, tetapi sehingga sekarang 
dana yang dipohon belum 
disalurkan kepada peminjam 
tanpa sebarang penjelasan dan 
alasan munasabah. 

Itulah senario yang ber-
laku kepada peminjam skim 
mikrokredit Hijrah Selangor 
sebaik sahaja Pilihan Raya 
Umum Ke-14 melabuhkan tirai 
Mei lalu sehingga menimbul-
kan seribu satu persoalan apa 
sudah jadi pada skim tersebut. 

Khabar angin yang berte-
baran dalam kalangan para 
peminjam ketika ini adalah 
Hijrah Selangor kekeringan 
modal tetapi jika itu keadaan-
nya, ia mencetuskan lebih 
banyak persoalan kerana skim 
tersebut menerima suntikan 
kerajaan negeri. 

Bagi cawangan Petaling 
Jaya Utara sahaja, n o pemin-
jam sehingga kini belum men-

dapat sebarang dana yang 
dipohon, walaupun mereka 
semua sudah diberikan surat 
serahan dana tahun lalu. 

Seorang peminjam, Siti Ro-
hani Ambok Sulong berkata, 
dia sendiri diminta hadir ke 
majlis surat serahan dana 
pada 15 Oktober lalu tetapi 
sehingga awal tahun ini, pin-
jaman kurang RM5,000 yang 
dipohon tidak juga disalurkan. 

"Sekarang ini pelbagai 
spekulasi tersebar mengenai 
kesukaran kami untuk men-
dapatkan pinjaman dari Hij-
rah Selangor, walhal program 
ini yang dimulakan sejak 2014 
amat baik dalam membantu 
usahawan kecil seperti saya. 

"Jadi kami mohon campur 
tangan kerajaan negeri dan 
Menteri Besar sendiri untuk 
menjelaskan perkara sebenar 
bagi memudahkan kami para 
peminjam," katanya kepada 
Utusan Malaysia di sini hari 
ini. 

Hijrah Selangor diperkenal-
kan semasa pentadbiran Da-
tuk Seri Mohamed Azmin Ali 
bagi menggabungkan skim-
skim mikrokredit sedia ada 
Selangor seperti SKIMSEL, 
MIMBAR dan WALA. 

Dalam pada itu, Siti Ro-
hani yang juga pemilik Sara 
Amani Trading berkata, seba-
gai peminjam, dia serta para 
usahawan kecil lain mahu 
skim tersebut diteruskan dan 
jika wujud sebarang isu ber-
bangkit, ia perlu diselesaikan 
segera Menteri Besar. 

"Kami mahu penyelesai-
an proaktif yang melegakan 
para peminjam kerana kami 
difahamkan kadar bayaran 
balik juga tinggi iaitu 85 pera-
tus, jadi adalah tidak patut 
jika wujudnya isu kekeringan 
dana," katanya. 
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MUHAMMAD AFWAN SPERI menunjukkan keadaan longkang yang tidak diselenggara sejak 13 tahun lalu di Taman Melur, 
Ampang, Selangor. 

Punca banjir kilat, tiada kerja selenggara 

40 tahun sengsara, 
longkang tersumbat 
Oleh NURIZZATIIZZAH NADZI 
kota@utusangroup.com.my 

• AMPANG JAYA 6 JAN. 

LEBIH 100 b u a h r u m a h di 
kawasan p e r u m a h a n Ta-
m a n Melur, Ampang dekat 

sini sekali lagi di landa ban-
jir kilat pada 23 Disember lalu 
d idakwa be rpunca dar ipada 
longkang te rsumbat . 

P e n d u d u k m e n d a k w a walau-
p u n set iap t a h u n kejadian itu 
berlaku, n a m u n ia t idak se teruk 
baru-baru ini yang berlaku dua 
kali da lam t e m p o h sebulan. 

Kejadian itu d idakwa berpun-

ca dar ipada masalah longkang 
te r sumbat . 

Sikap segelintir warga asing 
yang m e m b u a n g s a m p a h ter-
masuk s a m p a h pukal sepert i 
perabot dan televisyen ke da lam 
longkang men jad i punca u t ama . 

Lebih m e m b u r u k k a n kea-
daan kerja-kerja pembers ihan 
terakhir di lakukan oleh pihak 
kontraktor yang dilantik adalah 
pada t a h u n 2006. 

Ini menyebabkan longkang 
yang m e m p u n y a i keda laman 
kira-kira d u a meter i tu gagal 
m e n a m p u n g aliran air dar ipada 
hu j an lebat. 

Muhammad Afwan Speri, 51, 

yang mene t ap di pe rumahan itu 
sejak 33 t ahun lalu berkata, pihak 
berwajib perlu segera menjalan-
kan kerja-kerja penyelenggaraan 
longkang dan menaik taraf sis-
t e m perpari tan di situ. 

"Penduduk di sini sudah 
banyak kali m e m b u a t aduan , 
n a m u n u m p a m a m e n c u r a h air 
ke d a u n keladi ' , langsung t idak 
dipeduli." katanya. 

M u h a m m a d Afwan berkata 
banjir kilat baru-baru ini te lah 
menyebabkan dia menanggung 
kerugian lebih RMi,000 apabila 
beberapa barangan elektrik ter-
masuk perabot rosak teruk. 

Mohamed Rezan Hassan, 35, 
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• aduan telah 
dibuatoleh 

j r n t f ^ " - * m penduduk 
J Ĕ Ĕ m a namun 

H » tiada tinda-
J Ĕ K L J r kan diambil 

Majlis Per-
« S n A ^ H i i H t bandaran 
Ampang Jaya. Sampai bila lagi 
penduduk terpaksa menanggung 
kesulitan setiap kali banjir kilat?" 

MUHAMMAD AFWAN SPERI. 
Peniaga 

"WA-
LAUPUN 
tembok 
batu telah 
dibinadi 
pintu ru-
mah untuk 
mengelak 
banjir kilat, 
namun air 

yang mengalir deras tetap masuk 
terus ke dapur. Setiap kali selepas 
hujan kami sekeluarga terpaksa 
membersih-kan rumah" 

T.TREASA. 
Penduduk 

HTIAP kali 
banjir kilat, 
kereta 
yang 
berada di 
sini semua 
dimasuki 
air separas 
paha 
malah 

pasu bunga serta sofa turut di-
hanyutkan air banjir. Kami rnohon 
pihak berkuasa segera melaku-
kan kerja-kerja pembersihan 
longkang ini supaya penduduk di 
sini tidak lagi menderita tiap kali 
hujan." 

MOHAMED REZAN HASSAN. 
Penduduk 

SAMPAH sarap 
memenuhi longkang 
besar berhampiran 
kawasan perumahan 
Taman Melur, 
Ampang, Selangor. 

SOFA milik keluarga Mohamed Rezan Hassan yang 
dihanyutkan ke perumahan belakang rumahnya 
ketika banjir kilat pada 23 Disember lalu. 

pula berkata, p e n d u d u k di sini 
mender i t a banjir kilat hampir 
4 0 t a h u n . 

"Ada beberapa penduduk di 
kawasan rendah dan belakang 
rumah saya mengambil keputu-
san un tuk berpindah kerana tidak 
tahan untuk menghadapi banjir 
kilat paras pinggang setiap tahun. 

"Tahun ini, sofa berat yang 
di le takkan di luar r u m a h juga 
h a n y u t ke kawasan r u m a h peru-
m a h a n bawah," katanya. 

Sementara itu, Pegawai 
Komunikasi Korporat, Maj-
lis Perbandaran Ampang Jaya, 
Norhayati Ahmad memaklum-
kan kejadian banjir di kawasan 

itu berkemungkinan berlaku 
akibat projek Lebuhraya Berting-
kat Sungai Besi-Ulu Klang (Suke) 
yang sedang dalam pembinaan 
berdekatan kawasan itu. 

"Kawasan projek lebuhraya 
itu di t a n a h tinggi te lah me-
nyebabkan air dari kawasan ini 
mengalir ke kawasan yang ren-
dah di p e r u m a h a n berkenaan 
ketika h u j a n lebat sehingga me-
nyebabkan banjir bu ruk berlaku. 

"Pihak kami telah menge-
luarkan not is a rahan hent i kerja 
kepada pema ju dan kontraktor 
bagi m e m b e r h e n t i k a n segala 
kerja pembinaan ketika mus im 
hujan," katanya. 

PERMAIDANI antara barangan perhiasan rumah milik 
salah seorang penduduk yang rosak akibat banjir kilat. 
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Penduduk beri tempoh hingga akhir Januari 
SABAK BERNAM 6 Jan. - Pen-
d u d u k di daerah ini, Sungai Be-
sar dan Tanjong Karang m e m -
beri t e m p o h sehingga h u j u n g 
bu lan ini kepada kontraktor Ja-
lan Persekutuan 5 (FR5) Tanjong 
Karang-Sabak Bernam itu m e m -
baiki segala aspek kese lamatan 
jalan te rsebut a tau berdepan tin-
dakan undang-undang . 

Pengerusi Jawatankuasa Ber-
t indak Jalan Persekutuan FR5, 
Ahmad Zhafri Md. Noor berkata , 
t indakan u n d a n g - u n d a n g adalah 
langkah terbaik kerana u-saha 

abaikan kese lamatan pengguna 
jalan FR5 khususnya p e n d u d u k 
t empa tan . 

"Ini kerana projek FR5 diper-
cayai d imulakan t anpa mengi-
kut prosedur operasi s tandard 
d i te tapkan te rmasuklah t idak 
m e m b u a t Kajian Impak Sosial," 
katanya da lam kenyataan di sini. 

Kenyataan itu susulan dari-
pada laporan Utusan Malaysia 
baru-baru ini ini mengena i isu 
jalan rosak te ruk di FR5 sehing-
ga m e n d e d a h k a n pengguna ke-
pada kemalangan. 

mm I j 
Jalan FR5 Tanjong Karang-Sabak Bernam rosak teruk 

'Pusaradi jalan raya* 

1«Mm, »«Muk m. 
(•••Un xh> d> Blu M a i w ^ w a ^ i A o i t a ^ ^ ^ kaomfe." 
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KERATAN akhbar Utusan Malaysia 
keluaran 4 Januari 2019 

p e n d u d u k mencar i 
penyelesaian melalui 
meja rund ingan lang-
sung t idak d ipandang 
pihak kontraktor dan 
agensi ber tanggung-
jawab. 

Pada masa yang 
sama, beliau m e m -
ber i tahu, p e n d u d u k 
juga akan melapor- AHMAD ZHAFRI 
k a n h a l i t u k e p a d a MD.NOOR 
pihak Suruhanjaya Pencegahan 
Rasuah Malaysia kerana merasa 
te rdapat banyak unsu r meragu-

kan da lam projek 
tersebut . 

"Sekiranya se-
hingga penghu jung 
Januari ini, s emua 
t u j u h t u n t u t a n ga-
gal di laksanakan 
dengan baik, kami 
akan m e n u b u h k a n 
pasukan p e g u a m 
u n t u k mewakil i pen-
d u d u k se tempa t bagi 

mengambi l t indakan undang-
undang t e rhadap pihak kontrak-
tor dan kerajaan kerana meng-
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Selangor sasar satu gelaran 
SHAH ALAM 6 Jan. - Skuad Selan-
gor m e l e t a k k a n sasa ran m e r a i h 
d u a k e d u d u k a n t e r a t a s d a l a m 
sa ingan Liga Super d a n sa tu 
ge la ran d a r i p a d a Piala FA a t a u 
Piala Malaysia bagi m u s i m 2019, 
ka ta Se t i ausaha Agung Persa tu-
a n Bola Sepak Selangor (FAS), Dr. 
J o h a n Kamal H a m i d o n . 

Sasa ran b u a t a n a k - a n a k b u a h 
B. S a t h i a n a t h a n i tu k a t a n y a , 
t e t a p d i a n g g a p real is t ik b i a r p u n 
Red Giants , m u s i m ini , baka l 
d ibar is i a n t a r a s e m b i l a n h ingga 
10 m u k a b a h a r u di p e n t a s sa in-
g a n te r t ingg i bo la s e p a k n e g a r a . 

"Kami iuga ing in m e l i h a t Red 

Gian ts layak ke Piala AFC 2020 
d e n g a n l a luan y a n g d i a n g g a p 
t e r h a m p i r a d a l a h d e n g a n m e n -
jua ra i Piala FA. 

"Banyak pihak mele takkan 
ha rapan tinggi, lebih-lebih lagi 
jurulat ih (Sathianathan) m e m p u -
nyai rekod pencapa ian yang sen-
tiasa m e m b a w a pulang piala pada 
set iap m u s i m ketika m e m b i m b i n g 
p a s u k a n n y a sebe lum ini," ka tanya 
selepas majl is p e n u t u p a n Semi-
nar Pengadil d a n Penilai Pengadil 
FAS 2019 di Akademi Bola Sepak 
Merah Kuning di sini, hari ini. 

N a m u n ka tanya , para p e m i n a t 
Selangor Derlu bersabar sedikit 

d e n g a n pres tas i skuad Sathiana-
t h a n yang h a n y a m e m e n a n g i 
sa tu da r ipada e m p a t pe r l awanan 
p e r s a h a b a t a n d a l a m p r a m u s i m , 
se te lah m e n e w a s k a n Kuala Lum-
p u r 3-2 di S tad ium Bola Sepak 
Kuala Lumpur , ke lmar in . 

Se l eb ihnya m e r e k a t e w a s 
m e n g e j u t 0-2 d a n 1-2 k e p a d a 
PKNP FC di M a n j u n g s e r t a UiTM 
FC di S u b a n g Jaya p a d a 30 Dis-
e m b e r lalu d a n Rabu l epas . 
S k u a d b i m b i n g a n S a t h i a n a t h a n 
t u r u t be rge lu t s e b e l u m m e n g i -
ka t Pu l au P i n a n g l - i d a l a m aks i 
y a n g d i l a n g s u n g k a n di Cyber-
iava. 22 D i s e m b e r lalu. 

PENGERUSI Pengadil FAS. R. Sekar Chandran (dua. kanan) diiringi Dr. Johan 
Kamal Hamidon (dua. kiri) merasmikan Seminar Pengadil dan Penilai Pengadil 
Persatuan Bola Sepak Selangor 2019 di Kompleks Akademi Bola Sepak Merah 
Kuning. Puncak Alam. semalam. - UTUSAN/AMIR KHALID 
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NAK SYAHMI,
BAYAR RM 6J

> Terdesak mahu menyekat bintang mereka ‘dipancing daripada pintu
belakang’, Persatuan Bolasepak Selangor (FAS) bertindak meletakkan klausa

pelepasan ke atas semua pemain Red Giants dengan tonggak
pertahanan Harimau Malaya, Syahmi Safari boleh ditebus
kontrak dengan bayaran cukup tinggi. > 70

Red Giants tetap klausa
pelepasan pemain hingga RM6j

FAS tutu p
‘p i ntu
b elakang ’

Kuala Lumpur

P ersatuan Bolasepak
Selangor (FAS) ber-
tindak awal sebelum

menjadi mangsa ‘r u ndingan
b e l a ka ng’ apabila meletak-
kan klausa pelepasan ke
atas semua pemain skuad
Red Giants musim ini.

Setiausaha Agung FAS, Dr
Johan Kamal Hamidon ber-
kata, purata tanda harga
yang perlu dibayar ma-
na-mana pasukan yang
berminat mendapatkan
khidmat pemain Selangor
adalah antara RM3 juta
hingga RM6 juta.

Katanya, antara pemain
paling bernilai sudah ten-
tunya tonggak pertahanan
kanan skuad Harimau Ma-
laya, Syahmi Safari dengan
klausa pelepasan RM6 juta.

“Selepas FAM (Persatuan
Bolasepak Malaysia) mem-
perkenalkan kontrak baha-
ru pada 2017, FAS sudah
menggunakan templat itu
dengan setiap pemain di-
letakkan klausa pelepasan.

“Raja Muda (Presiden
FAS, Tengku Amir Shah
Sultan Sharafuddin Idris
Shah) mahu setiap pemain
dilindungi oleh persatuan
dan sebab itu semua urusan
mengenai kontrak pemain
sudah diselesaikan lebih
awal pada November lalu.

“Ia bukan saja dapat me-
lindungi pemain, malah ia
dapat menjaga kepentingan
dan hak pasukan yang su-
dah berbelanja besar ter-
hadap seseorang pemain,”
katanya ketika dihubungi
Sukan NSTP, semalam.

Jelasnya, isu perebutan
pemain muda negara, Akh-
yar Rashid antara Persatuan
Bolasepak Kedah (KFA) dan
Johor Darul Ta’zim (JDT)
perlu diambil iktibar oleh
semua pasukan terutama-
nya dalam memperkenal-
kan klausa pelepasan dalam
kontrak pe-
ma i n.

“Is u
KFA yang
saya de-

ngar, mereka masih
menggunakan temp-
lat lama dalam kon-
trak pemain. Jadi sa-
ya harap, pasukan
lain juga harus
memp er bahar u i

kontrak mengikut garis
panduan yang diletakkan
oleh FAM supaya isu seperti
Akhyar dapat dielakkan,”
kat any a.

Akhyar, 19, yang berpin-
dah ke JDT tanpa restu KFA,
kini bernilai RM12 juta se-
lepas menandatangani kon-
trak selama empat tahun
bersama skuad Harimau
Selat an.

Dalam perkembangan
lain, Dr Johan turut meng-
esahkan skuad kendalian B
Sathianathan akan ke Thai-
land dari 13 hingga 17 Ja-
nuari ini bagi mengharungi

tiga aksi persahabatan
menentang kelab
negara itu sebagai
persiapan te-
rakhir menjelang
Liga Super bulan
dep an.

Firdaus Hashim
fir dau s has him @ n s t p . co m. my

“Ia bukan saja dapat melindungi pemain, malah ia
dapat menjaga kepentingan dan hak pasukan yang
sudah berbelanja besar terhadap seseorang pemain

Dr Johan Kamal Hamidon

SYAHMI (kanan) antara pemain Selangor yang
termaktub dengan klausa pelepasan bernilai RM6 juta.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football (Football) 7 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 1 0 RM 0
Football Association of Malaysia (FAM)-FN monitoring (Football 1 0 RM 0
Istana Selangor (Istana Selangor) 1 0 RM 0
Istana Selangor (Raja Muda Selangor) 1 0 RM 0
Media Prima Bhd (New Straits Times Press (M) Berhad) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)
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Baiki hentian bas daif

Pelajar yang menunggu bas terpaksa menahan terik matahari disebabkan keadaan bumbung uzur.

RAWANG - Pihak berwajib 
diminta membaik pulih se-
gera hentian bas yang rosak 
berhampiran beberapa seko-
lah di Kuala Garing di sini 
untuk keselesaan dan kese-
lamatan pelajar.

Hentian daif dengan 
bumbung mereput itu wajar 
dibaiki segera memandang-
kan kemudahan itu diguna-
���
���	�����������"��4	������
kawasan tersebut.

Aktivis Masyarakat, AS 
Vinayagashanmugalingam 
berkata, keadan kemudahan 
hentian bas yang menyedih-
kan itu bukan sahaja meng-
ganggu keselesaan pelajar 
malah berisiko kepada kese-
lamatan mereka.

“Walaupun ada hentian 
bas pelajar terpaksa berpanas 
berhujan, kebanyakannya 
juga terpaksa berdiri kerana 
ruangnya terhad.

Sudah penat belajar mereka 
terpaksa berpanas pula, itu 

belum kira jika cuaca hujan."
- Vinayagashanmugalingam

“Sudah penat belajar me-
reka terpaksa berpanas pula, 
itu belum kira jika cuaca hu-
jan. Harap ada inisiatif beri 
kemudahan lebih selesa ke-
pada pemimpin masa depan 
ini,” katanya.

Dalam masa sama, beli-
au berharap kemudahan je-
jantas bagi keselamatan pel-
ajar yang melintas turut 
diberi fokus.

“Jalan ini dari dulu me-
mang menghadapi masalah 
kepadatan trafik dan setiap 
hari pelajar bergadai nyawa 
menyeberang jalan untuk ke 
hentian bas arah Batu Arang.

“Pihak berwajib perlu 

mengambil tindakan segera 
meningkatkan aspek kesela-
matan dengan pencahayaan, 
menampal reflektor (peman-
tul) keselamatan tempat me-
nunggu bas dan papan tanda 
kawasan sekolah,” katanya.

Sementara itu, Pegawai 
Perhubungan Awam MPS, 
Ahmad Fauzi Ishak berkata, 
MPS di bawah Jabatan Keju-
ruteraan maklum dengan 
permasalahan tersebut dan 
��	������������������������


“Fokus penggantian hen-
tian bas uzur telah diperun-
���������������������������
bakal dilaksanakan dalam 
masa terdekat,” katanya.
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Public transport - Buses (Public transport - Buses) 8 0 RM 0

GIST(ENGLISH)
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Pemutihan 
kilang haram 

Program 
dijenamakan 

semula kepada 
KTK2.0, mula 

suku ketiga 2019

ASYRAF MOHAMMAD

KUALA LANGAT

K erajaan Selangor dijang-
ka akan melaksanakan 
Program Smart Kilang 

Tanpa Kebenaran 2.0 
(KTK2.0) bermula pada suku 
ketiga tahun ini.

Exco Kerajaan Tempatan, 
Pengangkutan Awam dan 
Pembangunan Kampung 
Baru, Ng Sze Han berkata, 
kertas kerja berhubung 
perkara itu akan 
dibentangkan pada 
Mesyuarat Exco untuk 
kelulusan sebelum tindakan 
lanjut diambil.

Beliau berkata, menerusi 
kertas kerja tersebut, terdapat 
beberapa polisi baharu yang 
akan diperkenalkan kepada 
pengusaha kilang di negeri 
ini.

"Buat masa ini, saya 
sedang buat persediaan deraf 
kertas kerja ini terlebih 
dahulu bagi mendapatkan 
kelulusan di dalam Mesyuarat 
Exco. Kemungkinan kita akan 
membuat pelaksanaan 
tersebut selepas itu," katanya 
kepada Sinar Harian.

Sebelum ini, Sze Han me-
maklumkan Program Pemu-
tihan Kilang Haram akan di-
teruskan dan dijenamakan 
semula sebagai Program 
Smart Kilang Tanpa Kebenar-
an (KTK) 2.0, bermula tahun 
ini.

Mengulas lanjut, Sze Han 
yang juga merupakan Adun 
Kinrara berkata, sejak tahun 
2006 hingga 2015, sebanyak 
53 peratus kilang tanpa 
kebenaran telah dibersihkan 
oleh kerajaan negeri dengan 
jumlah pemutihan melebihi 
2,000 buah kilang.

"Sebanyak 91 peratus per-
mohonan yang dibuat telah 
berjaya melalui proses pemu-

tihan dan ini bermaksud ki-
lang-kilang ini dapat diberi 
peluang untuk beroperasi 
secara sah namun pihak ber-
kenaan perlu mengikut sya-
rat-syarat ditetapkan," kata-
nya.

Dalam pada itu, Sze Han 
berkata, pihaknya juga telah 
mengadakan lawatan untuk 
bertemu pengusaha-pengu-
saha kilang di sekitar Sela-
ngor antaranya seperti Ba-
lakong, Teluk Gong dan 
Subang Jaya bagi mema-
hami permasalahan mereka 
di samping memberi pene-
rangan mengenai dasar yang 
akan dilaksanakan selepas 
ini.

Tambah beliau, sekira-
nya kilang-kilang tanpa ke-
benaran ini dapat melalui 
proses pemutihan, ia dapat 
memberikan hasil kepada 
kerajaan negeri di samping 
meningkatkan jumlah kelu-
aran dalam negara kasar 
(GDP).

"Kilang-kilang ini dapat 
memberi banyak sumbang-
an malah ia turut membuka 
puang pekerjaan buat anak 
tempatan di negeri ini," 
katanya.

Sze Han ketika 
mengadakan 
lawatan 
bersama 
pengusaha 
kilang di 
Balakong.
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Segelintir pemilik 
dikesan sewakan unit 

Pangsapuri Azaria 
kepada individu lain

AZIE YAHAYA

PELABUHAN KLANG

‘Gadai’ Rumah Selangorku

P enghuni Pangsapuri Azaria, di 
Bandar Parklands, di sini, 
mempersoalkan tindakan 

segelintir pemilik yang menyewakan 
beberapa unit Rumah Selangorku 
itu kepada individu lain termasuk 
warga asing.

Difahamkan, kira-kira 10 
daripada 240 unit pangsapuri itu 
disewakan, dan ada di antaranya 
dijadikan asrama pekerja warga 
asing kilang berdekatan.

Pengerusi Persatuan Penduduk 
Penaja Pangsapuri Azaria, Daniel 
Ng, 40, berkata, masalah itu 
dipercayai berlaku sejak Oktober lalu 
dan pemaju menyerahkan kunci 
rumah kepada pemilik pada Julai 
2018.

Katanya, isu tersebut sudah 
dipanjangkan kepada Lembaga 
Perumahan dan Hartanah Selangor 
(LPHS), namun sehingga kini belum 

AZLINA

Daniel (tiga, kanan), Shahrul (tiga, kiri) dan Hashim (dua, kiri) ketika majlis perjumpaan bersama penghuni 
Pangsapuri Azaria, semalam.

Antara unit di Pangsapuri Azaria yang dipercayai 
dijadikan asrama untuk pekerja warga asing.

Sebahagian penduduk yang menghadiri perjumpaan di Dewan Serbaguna 
Pangsapuri Azaria, semalam.

ada tindakan diambil.
“Kita semua tahu Rumah 

Selangorku ini memang tidak boleh 
disewakan kepada orang lain. Tetapi 
kita berjaya kesan ada segelintir 
pemilik berbuat demikian.

“Ada beberapa unit di sini 
dijadikan asrama warga asing dan 
sekurang-kurangnya terdapat 10 
warga asing yang menghuni di 
dalam sebuah unit di pangsapuri ini.

“Kami juga terganggu apabila 
mereka sering buat bising dan ada 
yang bersekedudukan antara lelaki 
dan perempuan hingga timbulkan 
rasa kurang senang terutama 
penghuni beragama Islam,” katanya 
pada sidang media di Dewan 

Serbaguna Pangsapuri Azaria, di sini 
semalam.

Hadir sama, Setiausaha Adun 
Pelabuhan Klang, Shahrul Adnan 
dan Ahli Majlis Perbandaran Klang 
(MPK), Hashim Mat Piah.

Setiausaha persatuan 
penduduk, Azlina Ramli, 46, pula 
berkata, beberapa ejen hartanah 
cuba menghubungi pemilik-pemilik 
rumah dan menawarkan harga 
sewaan tinggi.

“Kita tak tahu bagaimana 
mereka (ejen) dapat nombor telefon 
kami dan setiap hari mereka 
hubungi kami bertanyakan perkara 
itu.

“Kami juga pelik kenapa ada 
segelintir pemilik beri sewa kepada 
orang lain sedangkan syarat utama, 
kita dilarang untuk menyewakan 
rumah ini,” katanya.

Beliau berkata, penghuni turut 
mempersoalkan caj selenggara 
dikenakan yang agak tinggi dan tidak 
setimpal dengan perkhidmatan 

diberikan.
“Setiap bulan kami perlu bayar 

antara RM173 hingga RM163 untuk 
caj selenggara sedangkan 
pangsapuri ini tak ada kolam renang.

“Soal keselamatan kami di sini 
juga terancam apabila banyak 
berlaku kes kecurian motosikal, 
kasut dan sebagainya sedangkan di 
sini ada disediakan khidmat 
pengawal keselamatan 24 jam. Jadi 
apa guna kami bayar caj mahal.

“Kami juga ada minta pihak 
pengurusan sediakan kamera litar 
tertutup (CCTV) tapi tak diendahkan 
sebaliknya minta kami sedia 
sendiri,” katanya.

Sementara itu, Shahrul berkata, 
masalah itu akan dipanjangkan 
kepada Adun Pelabuhan Klang, 
Azmizam Zaman Huri; Pengerusi 

info

Kunci diserakahkan kepada 
pemilik Julai lalu dan masalah 
bermula sejak Oktober 2018

Jawatankuasa Tetap Perumahan 
dan Kehidupan Bandar, Haniza 
Mohamed Talha, LPHS dan pihak 
berkaitan dalam masa terdekat.

“Kita pandang serius perkara ini 
kerana kita sedia maklum Rumah 
Selangorku diperkenalkan untuk 
rakyat Selangor memiliki kediaman 
sendiri dan syarat kelayakan jelas di 
mana ia mesti didiami bukan 
disewa.

“Kita akan adakan dialog 
bersama pemaju, pihak pengurusan 
serta pihak berkaitan bagi mencari 
jalan penyelesaian terbaik,” katanya.

Dalam ada itu, usaha Sinar 
Harian mendapatkan penjelasan 
exco terbabit gagal kerana beliau 
sedang menunaikan umrah dan 
dijangka pulang ke tanah air minggu 
hadapan.
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Jalan gelap, pengguna bimbang keselamatan diri
PANDAMARAN – Lampu di Jalan 
Pandamaran Jaya 102/KS 05, berhampiran 
Taman Ehsan Jaya, di sini, tidak berfungsi 
sejak dua bulan lalu mengundang rasa 
bimbang dalam kalangan pengguna.

Keadaan jalan sejauh kira-kira 300 
meter itu gelap dan mendatangkan 
bahaya terutamanya penunggang 
motosikal.

Menurut pekerja swasta, Mohd Hilmi 
Omar, 36, berkata, dia selalu berulang alik 
menggunakan jalan tersebut sebagai 

laluan pintas ke Bukit Tinggi.
“Memang jalan ini gelap sebab dah 

lama lampu jalan tak berfungsi. Bahaya 
kepada mereka yang menaiki motosikal, 
lebih-lebih lagi kenderaan berat turut 
menggunakan laluan ini sebagai laluan 
pintas.

“Harap pihak berkaitan segera baiki 
lampu jalan di sini supaya tak timbul 
insiden buruk kepada pengguna serta 
penduduk sekitar,” katanya.

Sementara itu, ekerja kilang yang 

ingin dikenali sebagai Dewi, keadaan jalan 
yang gelap seumpama itu boleh menjadi 
tempat ‘kegemaran’ penjenayah untuk 
melakukan pelbagai kegiatan yang 
memberikan risiko keselamatan kepada 
orang ramai.

“Kes samun serta ragut boleh berlaku 
pada bila-bila masa sekiranya tiada 
tindakan diambil pihak berkenaan.

“Kita tak mahu ada kejadian tak 
diingini berlaku baru mahu bertindak,” 
katanya.

Lampu di Jalan Pandamaran Jaya 102/KS 05, berhampiran 
Taman Ehsan Jaya, tidak berfungsi sejak dua bulan lalu.
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Dua lokasi pertanian Bandar 
di Lembah Jaya

AMPANG – Majlis Perbandaran 
Ampang Jaya (MPAJ) akan 
melaksanakan dua lagi projek 
kebun komuniti di Lembah Jaya. 

Projek itu selari dengan 
perancangan melestarikan alam 
sekitar di kawasan tersebut.

Ahli Majlis MPAJ, Salmah 
Ismail berkata, pihaknya kini 
sedang membuat beberapa 
perancangan melestarikan alam 
sekitar yang mampu 
mempopularkan kembali 
kawasan Lembah Jaya.

“Jawatankuasa Penduduk 
Zon 11 MPAJ akan melaksanakan 
pertanian bandar di Lembah 
Jaya, antara kawasan pertanian 
bandar yang sudah ada di Taman 
Mulia Jaya. 

“Kami turut merancang 
mewujudkan pertanian Bandar 
di Sekolah Rendah Agama 

Lembah Jaya dan lokasi kedua  
berhampiran Bukit Belacan,” 
katanya.

Salmah berkata, pelbagai 
produk tanaman akan 
dilaksanakan di tiga lokasi kebun 
komuniti itu.

“Kita akan tanam herba dan 
ubi di tapak pertanian bandar di 
Bukit Belacan, manakala di 
sekolah agama tersebut kita 
tanam mangga. Tuaian hasil 
dalam tempoh yang singkat kira-
kira dua atau tiga bulan,” 
katanya.

Salmah memberitahu, 
pihaknya kini sedang menunggu 
benih mangga yang bakal 
menjadi produk utama di 
samping ubi kayu.

“Hasilnya kita boleh buat 
pelbagai produk lain antaranya 
kerepek dan tapai,” katanya.
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Teknologi disruptif 
ubah nilai rumah

Mohamed Azmin bersama tetamu kehormat dan pemilik Perumahan Simfoni Rumah SelangorKU @EcoMajestic. 

Pemaju perumahan 
disaran terokai 

bidang itu untuk 
tranformasi

AHMAD ISMADI ISMAIL

P emaju perumahan disarankan 
meneroka penggunaan tekno-
logi disruptif seperti ‘artificial 

intelligence’, analsis ‘Big Data’, tekno-
logi ‘Blockchain’ dan perkhidmatan 
e-wallet untuk mengubah rangkaian 
nilai perumahan secara radikal da-
lam pembinaan perumahan mam-
pu milik.

SEMENYIH

Menteri Hal Ehwal Ekonomi 
Datuk Seri Mohamed Azmin Ali 
berkata, pemaju perumahan perlu 
segera mengguna pakai teknologi 
itu untuk melakukan transformasi 
dalam sektor perumahan.

“Polisi teknologi hari ini meng-
ubah cara hidup masyarakat selain 
menyumbang kepada pertumbuh-
an ekonomi.

“Persoalannya bagaimana kera-
jaan dan pihak swasta boleh meng-
garap teknologi baharu tersebut 
untuk transformasi sektor perumah-
an di negara ini,” katanya  dalam 
ucapan pada Majlis Penyerahan 
Kunci Perumahan Simfoni Rumah 
SelangorKU @EcoMajestic di Seme-
nyih di sini, semalam.

Pangsapuri tiga blok itu mem-
punyai 870 unit dengan tiga bilik 
tidur dan dua bilik mandi. Setiap 

unit berkeluasan 750 kaki persegi 
dengan kos RM100,000.

Dalam pada itu, Mohemed Az-
min berkata, kerajaan dengan ker-
jasama pihak swasta perlu meng-
gunakan atau meneroka teknologi 
disruptif untuk mengubah rangkai-
an nilai perumahan dalam usaha 
menambah baik kehidupan ma-
syarakat.

Beliau berkata, kerajaan bersa-
ma pemaju perumahan, pihak ber-
kuasa tempatan, institusi kewangan 
dan Persatuan Pengguna akan ber-
usaha mewujudkan perumahan 
mampu milik.

“Kejayaan modul rumah mam-
pu milik SelangorKu ini terbukti 
dengan memberi akses kepada 
pemilikan rumah yang selesa serta 
bertaraf dan berkualiti untuk rakyat 
Selangor,” katanya.
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‘Tolonglah baiki segera’

K ira-kira 5,000 penduduk 
membabitkan tiga kampung  
mengharapkan jambatan yang 

menjadi laluan utama dibaiki bagi 
memudahkan mereka berurusan di pekan 
Bestari Jaya dan ke Rawang.

Penduduk mendakwa, jambatan yang 
turut menjadi kemudahan pekerja dari 
tiga ladang itu diancam hakisan.

Penduduk, Rubiah Fakir, 58, mengakui 
bimbang menggunakan jambatan itu 
untuk menghantar anak ke sekolah kerana 
hampir runtuh akibat hakisan.

“Memang seramlah nak lalu jambatan 
ni hantar anak ke sekolah tapi nak buat 
macam mana…nak jalan selamat, kena 
pusing jauh,” katanya.

Rubiah memberitahu, dia mengambil 
masa 15 minit menghantar anaknya 
kerana menggunakan jalan lain 
berbanding lima minit melalui jambatan 
berkenaan.

“Duit tambang van sekolah pun naik 
sebab laluan jadi jauh…kami mohon 
sangat jambatan ini dibaiki segera sebab 
hakisan semakin teruk,” katanya.

Jambatan itu dikatakan menjadi jalan 
pintas menghubungkan Kampung Rantau 
Panjang, Bestari Jaya, Sungai Tinggi, 
Ladang Mary, Bukit Minyak dan Nigel 
Gardner.

Warga emas, Saliah Mat Jali, 68, turut 
berharap kerajaan negeri prihatin dengan 
isu kemudahan kampung itu supaya dapat 

Jambatan ini bukan sahaja 
dilalui penduduk kampung 

tetapi menjadi menjadi pilihan 
mereka  yang mahu 

menghantar anak ke Unisel 
Kampus Bestari Jaya.

Sebahagian penduduk kampung memohon kerja baik pulih jambatan di Kampung Rantau Panjang dapat 
disegerakan bagi mengelakkan kejadian tidak diingini.

Penduduk tiga kampung, 
tiga ladang mohon 

jambatan dibaik pulih

ARZIANA MOHMAD AZAMAN

BESTARI JAYA

menyegerakan kerja baik 
pulih.

Katanya, jambatan itu 
juga perlu dilebarkan bagi 
mengelakkan kemalangan 
dan pada masa sama 
boleh memberi 
mempercepatkan urusan 
mereka.

“Kalau dapat dilalui 
kenderaan ringan, sudah 
memadai bagi kami sebab 
jambatan ni bukan kami 
saja yang lalu tapi orang luar yang hantar 
anak ke universiti pun lalu sini,” katanya 
yang turut memberitahu pihak berkaitan 
ada membina jambatan sementara.

Laluan kedua bahaya
Wakil penduduk Kampung Bestari 

Jaya, Mohd Azraie Mat Tahir, 36, kesal 
apabila aduan kepada agensi berkaitan 
masih tiada  sebarang perubahan.

 “Kami pernah bawa isu ini kepada 

kaitan supaya tindakan 
segera dapat diambil seka-
li gus memberi jaminan 
keselamatan kepada pen-
duduk setempat. 

"Mereka memerlukan 
enam bulan untuk baik 
pulih," katanya.

Menurutnya, tiada 
masalah bagi pejalan kaki 
dan penunggang 
motosikal.

Pegawai Daerah Kuala 
Selangor, Shamsul Shahril Badliza Mohd 
Noor ketika mengulas isu itu berkata, 
pihaknya memberi jaminan jambatan 
sementara masih selamat dilalui pejalan 
kaki dan motosikal.

“Hasil pemantauan JKR Daerah Kuala 
Selangor, rebak akibat hakisan 
bagaimanapun tidak menjejaskan struktur 
jambatan dan masih selamat dilalui.

 “Cuma isu yang dibangkitkan 
penduduk, mereka mahu kenderaan 
ringan seperti kereta boleh lalu jambatan 
ini sedangkan buat masa ini, memang 
kereta tak boleh lalu.

Bagaimanapun katanya, agensi 
berkaitan termasuk Jabatan Kerja Raya 
akan membina laluan kenderaan ringan 
selepas menerima peruntukan di 
peringkat negeri.

Jambatan yang menghubungkan Jalan 
Kampung Rantau Panjang, di sini terpaksa 
ditutup untuk kenderaan ringan sejak 24 
Oktober lalu berikutan berlaku keretakan 
akibat mendapan serius.

Jambatan terbabit 'terbelah dua' 
selepas mendapan dan ditutup bagi 
mengelakkan sebarang insiden.

Jambatan sementara untuk pejalan 
kaki, basikal dan motosikal dibuka untuk 
umum sejak November lalu.

JKR Daerah Kuala Selangor turut  
menasihatkan kepada penduduk 
setempat dan pengguna jalan raya 
menggunakan Jalan Rawang - Jalan Raja 
Musa - Jalan Timur Tambahan Bestari Jaya 
sebagai alternatif.

NORDINRUBIAHSHAMSUL SHAHRIL 
BADLIZA

agensi berkaitan tapi tiada penyelesaian. 
Jambatan ini bukannya laluan 
persendirian tapi laluan awam…bukan 
satu dua orang yang lalu sini tapi beribu. 
Kami bukan nak salahkan sesiapa tapi 
mohon segerakan kerja baik pulih.

Lebih menyedihkan katanya, ramai 
pemandu termasuk mereka yang mahu 
ke Universiti Selangor melalui jalan 
berkenaan terpaksa berpatah balik kerana 
bimbang keselamatan dan mengambil 
masa lama untuk sampai ke destinasi 
apabila melalui jalan lain.

Seorang lagi penduduk, Jamilah Jan 
Mohd Rafi Kannan, 25, juga kesal apabila 
pilihan jalan kedua juga berbahaya  kerana 
ketiadaan tiada lampu jalan dan sering 
menjadi sasaran penjenayah.

“Bila laluan ke jambatan tak boleh lalu, 
kami terpaksa lalu jalan ular yang kecil,  
dan gelap. Bila balik kerja dah malam, 
memang takut nak lalu tapi terpaksalah," 
katanya.

Justeru Jamilah mahu pihak berkaitan 
memantau keadaan itu bagi mendapat 
gambaran sebenar kesusahan penduduk 
yang menggunakan kemudahan itu.

Sudah buat aduan 
Sementara itu, Ketua Kampung 

Rantau Panjang, Nordin Sulaiman Shah, 
51, menjelaskan, pihaknya sedia maklum 
isu hakisan sungai yang semakin teruk 
sejak tiga bulan lalu.

Bagaimanapun katanya, perkara itu 
sudah dimaklumkan kepada agensi ber-
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Nation 
Azmin says the 
meeting with 
Hishammuddin in 
Morocco was 
a coincidence. >14 

Azmin: Private sector can develop country with govt 
By H A N IS Z A I N A L 
haniszainal@thestar.com.my 

SEMENYIH: The private sector can play a 
part in working with the government to 
develop the country, says Economic Affairs 
Minister Datuk Seri Azmin Ali. 

He said this was especially important at 
present as Malaysia was going through a chal-
lenging economic period. 

"We have to take into consideration that 
the situation here in Malaysia is quite serious. 
We are having a financial crisis due to our 
huge debt that we inherited from the past 
administration. 

"Certainly, the government is responsible 
to develop the country by providing basic 
services and infrastructure, (but) we do not 
have the capacity at the moment. 

"So we would like to see more from the 
private sector (to) play their role to develop 
this country together with the government," 
he said. 

Azmin was speaking to the media at the 
official handover ceremony of Simfoni 
Apartments units within EcoWorld Malaysia's 
Eco Majestic township here yesterday. 

Simfoni Apartments is the first of 
EcoWorld's affordable home projects under 
the Selangor government's Rumah Selan-
gorKu initiative. 

Azmin said EcoWorld successfully com-
pleted the project in about two years, and the 

Affordable 
homes: Azmin 
(left) and Liew 
v iew ing Simfoni 

1 1 A p a r t m e n t s 
dur ing the 
handover 
ceremony of the 
uni ts at t h e Eco 
Majest ic 
t ownsh ip in 
Semenyih. 

project had good facilities. 
He cited housing and tourism as two indus-

tries where the government and the private 
sector could successfully build strategic part-
nerships. 

Building affordable houses was especially 

important, he said, as more Malaysians were 
finding it hard to purchase homes. 

"The government, through the Housing and 
Local Government Ministry, aims to build one 
million units of affordable homes in 10 years 
so that Malaysians can have access to house 
ownership," he said, adding that this was 
where the private sector could play its role. 

EcoWorld Malaysia chairman Tan Sri Liew 
Kee Sin said that under the Rumah SelangorKu 
initiative, the affordable houses must be built 
to a standard set by the Selangor government. 

"It must be of good quality, (located) at a 
good area and more. 

"We have managed to achieve this," he 
said, adding that this was seen by EcoWorld 
as its duty to buyers. 

"While developers might face losses in 
building affordable houses, he said the losses 
could be recouped by selling other more lux-
urious units. 

"We are committed to helping the country 
grow. We make profits (by selling nor-
mal-priced houses) and we use that to subsi-
dise this (affordable homes)," said Liew. 

Priced at RM100,000, there are 870 units 
within three blocks of Simfoni Apartments. 
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Mayor's transfer shocks many 
MBSA copes with having no leader as Ahmad 
Zaharin promoted to Land and Mines director-general 
By PRIYA MENON 
priya@thestar.com.my 

NEWS of Shah Alam mayor Datuk 
Ahmad Zaharin Mohd Saad's pro-
motion to Putrajaya came as a 
shock to Shah Alam City Council 
(MBSA). 

His departure will leave the city 
council headless as the deputy post 
will only be filled today by a new 
face, Mohd Rashidi Ruslan from the 
Federal Land and Mines 
Department. 

Ahmad Zaharin will be the new 
Land and Mines Department direc-
tor-general. 

A MBSA source said Ahmad 
Zaharin's departure had left most 
of the staff demotivated consider-
ing Mohd Rashidi's promotion to 
the city council as deputy mayor 
was not well received. 

They opined that Mohd Rashidi, 
a M48 grade principal assistant 
director of enforcement and reve-
nue in the Land and Mines 

Ahmad Zaharin is well-liked by 
MBSA staff for his dedication and 
approachability. 

Department, was not senior enough 
to hold the deputy mayor position 
that required a 54 Jusa C grade and 
that it should be filled by an inter-
nal director. 

"There are many capable direc-
tors who have been in the same 
ranks for over 10 years," he said, 
adding that the general sentiment 
was the Selangor government did 
not favour internal promotions. 

He said eligible staff should be 
transferred to other councils or 
state agencies so they did not end 
up in "cold storage". 

The delay in staff promotion has 
long been an issue at local councils. 

"Things might be chaotic without 
a mayor," he said, adding that the 
new leader might also need some 
time to build a good working rela-
tionship with council staff. 

MBSA staff and councillors are 
sad to see Ahmad Zaharin leave the 
council but happy to hear of his 
promotion. 

Councillor Kamarudzaman 
Sanusi said they were surprised 
since Ahmad Zaharin's term as 
mayor was extended last 
December. 

He said Ahmad Zaharin was 

open-minded and well-liked by 
many staff. 

"He is open to ideas and very 
approachable. He mooted Shah 
Alam's green initiatives and Shah 
Alam Car-Free Day, and was an 
advocate of public transportation," 
said Kamarudzaman. 

He added that Ahmad Zaharin 
was also a fan of sports and wanted 
to build a mini stadium in 
Glenmarie. 

"He visited Ipoh during the 
Sukma games, and said if Ipoh 
could have good sports amenities, 
why not Shah Alam?" 
Kamarudzaman said. 

MBSA corporate communications 
head Shahrin Ahmad hoped 
Ahmad Zaharin would continue his 
excellent work in his new position. 

"He showed great leadership 
qualities as mayor and MBSA's 
organisational performance was at 
its peak. He was also dedicated to 
making Shah Alam a low carbon 
city by 2030," he said. 
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Shah Alam residents want to meet MoT over LRT3 
RESIDENTS and stakeholders in 
Section 7, Shah Alam are not back-
ing down from their decision to 
reject the LRT3 project and have 
demanded to meet the Transport 
Ministry to complain. 

The LRT3 alignment runs 
through their neighborhood and 
despite explanations from the pro-
ject delivery partner George Kent 
Sdn Bhd (MRCBGK), they want it 
realigned. 

Retired soldier Davu Dars 
Arikrishnan, 55, and one of the 
neighbourhood's early settlers 
when it was known as the 
Midlands Estate, said it was point-
less in having meetings with 
MRCBGK or project owner, 
Prasarana. 

"We do not want the alignment 
running through our neighbour-
hood, and that is it," he said during 
a special engagement session 
between MRCBGK and Section 7 
residents organised by Kota 
Anggerik assemblyman Najwan 
Habmi and Shah Alam city council-
lor Danial A1 Rashid Haron Aminar 
Rashid. 

This was after the panel from 
MRCBGK including its director of 
infrastructure Mohamad Amjad 
and general manager corporate 
communications Ravindran Raman 
Kutty explained the implications of 
a realignment and the costs and 

time it would involve. 
Davu was one of the residents 

who turned up to voice their dis-
content and concerns over the 
LRT3 project line that runs through 
several high-density residential 
properties. 

The LRT3 alignment will also run 
through a playground in the gated-
and-guarded community of Jalan 
Plumbum while a station will be 
built next to SJK(T) Ladang 
Midlands. 

Jalan Plumbum resident Nurziha 
Jailuddin, who bought her house 

opposite the playground at a higher 
price, said their rights as home-
owners were disregarded. 

"They will close the playground 
for the next six years to develop the 
LRT3, so where are our children 
supposed to play? 

'The developers say the children 
can play under the tracks once the 
line is ready, but by then our chil-
dren will be too old," she said. 

SJK(T) Ladang Midlands Parent-
Teacher Association chairman 
Elangovan Muniandy said the 
school was not informed about the 

Najwan (in 
yellow) 
speaking to 
residents 
after the 
dialogue 
session 
with 
MRCBGK. 

LRT3 line's proximity to the school. 
Najwan said he wrote to the 

Transport Ministry to explain the 
residents' concerns and included 
proposals for realignment but had 
yet to receive a reply. 

Ravindran said they were wait-
ing for farther instructions from 
the ministry. 

"We have engaged with all the 
resident communities here but 
some have transitioned to new 
teams, which is why they are una-
ware of prior discussions," he 
added. — PRIYA MENON 
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By JADE CHAN 
jade@thestar.com.my 

THE zoning and boundaries for the 
Muslim cemetery and forest 
reserve in Kota Damansara were 
marked under the Petaling Jaya 
Local Plan (RTPJ) 2 (Amendment 1) 
and gazetted in December 2016. 

"The zoning for land use and 
boundary locations for the Muslim 
cemetery in Section 9, Kota 
Damansara, and Kota Damansara 
Forest Reserve were marked in 
RTPJ2 (Amendment 1) and two 
maps published in the RTPJ 2 
book," said Petaling Jaya City 
Council (MBPJ) corporate commu-
nications officer Ahmad Iskandar 

MBPJ: Zoning for Muslim cemetery and 
forest reserve marked under local plan 
Mohamad Mukhtar. 

MBPJ issued the statement in 
response to a StarMetro story on 
Jan 5 titled "Forest cleared for cem-
etery". 

Several environmentalists voiced 
their concerns about an ongoing 
logging and land clearing activity 
next to the Section 9 Muslim ceme-
tery, as well as its possible impact on 
the neighbouring green lung popu-
larly known as the Kota Damansara 
Community Forest (KDCF). 

"The entire Muslim cemetery 
along Persiaran Mahogani in 
Section 9, Kota Damansara meas-
ures 20ha in size. 

"The cemetery comprises two 
plots, each measuring lOha. 

"Construction work for the ceme-
tery is divided into three phases. 
Phase one involving eight hectares 
was completed and the site opened 
in 2006. 

"Phase two covers six hectares 
and the same for phase three," said 

Ahmad Iskandar. 
He said the ongoing construction 

work at the site involved a two hec-
tare stretch of phase two and 
expected to be completed by early 
March this year. 

'The construction is needed to 
solve the problem of lack of burial 
plots at the existing cemetery, 
which is almost reaching maxi-
mum capacity. The two-hectare site 
is expected to cater to 2,500 adult 
graves," said Ahmad Iskandar. 
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(根登6日讯）雪州行政议员拿 

督邓章钦指出，自2008年接过雪州 

政权后，^•州希盟政府在非伊斯兰 

宗教事务上，开创了全国多个第 

i也说，从2009至2018年，拨给非 

伊斯兰宗教的拨款高达4000万令 

吉，为全国最高，这是由于州政府 

从2009年起，已落实制度化宗教拨 

款，一开始每年拨给非伊斯兰宗教 

的款项有300万令吉，甚至在3年前 

提局至每年600万令吉。 

他说，除了拨款不断增加，州政 

府至今已批给宗教团体超过300片 

土地，同样也是全国之最。 

鄧章欽：處理非伊斯蘭事務 

雪希盟開創多個第一 
拿督邓章钦是昨晚为根登冼太庙 

筹募建庙基金暨庆祝五周年晚宴主 

持开幕时，如是指出。 

批准逾3QQ片土地 

邓章钦，知悉冼太庙理事们正积 

极筹募建庙基金，并著手建庙申请 

事宜。 

“身为雪州非伊斯兰事务主席， 

只要理事们依法申请，一切奉公守 

法，懂州政府皆会酌情处理，让冼 

太庙顺利建成。〃 

邓章钦也在会上向理事们挂保 

证，一旦建庙计划审核通过后， 

定会拨款建庙。 
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大 
会主席拿督高其任说，根 

登即将兴建一座华丽的冼 

太庙，这不止是根登冼太庙理 

事们的共同目标，也希望通过 

冼太庙扮演著带动地方经济和 

旅游的角色，让更多人对根登 

这个地方不再陌生。 

他说，是夜筹建庙宇晚宴， 

筵开超过200席，除了感谢远 

从中国高州、信宜、茂名和马 

来西亚高州总会，来自全国各 

州高州属会的成员亦济济一 

堂，为建庙出一份力。 

“根登冼太庙成立至今已有 

5年，冼夫人更成为东南亚华 

人心目中的巾帼英雄，冼夫人 
‘唯用一好心’的精神早已超 

出了两广和海南，并随著华 

人足迹，把美名传至南洋各 
国。” 

°这场在根登华小举行的盛 

会，同时也获得多位嘉宾出 

席，包括轰埠区州议员沙烈阿 

敏鲁丁。 

胡朝棟：各地屬會建冼太廟 

—• 

•大会主席拿督高其任（左）赠送纪念品给开幕 

嘉宾邓章钦。 

曾永傑讚大驊遍文化 
rh国高州市冼夫人纪念馆馆长曾永杰，赞扬大 

n-1马华人把中国优秀传统文化传播开来。 

他说，冼夫人巨大的历史功绩，在东南亚华人文 

化版图中同样具有特殊重要地位。 

他指出，此次根登隆重举行筹募建庙基金晚宴， 

乃东南亚华人社区民俗文化生活中的一件大喜事。 

“大马华人不愧为炎黄子孙，虽然侨属海外却不 

忘袓根，积极传播优秀中国传统文化，让冼夫人文 

化在异国发扬光大。” 

曾永杰说，高州境内目前现存326间冼太庙，冼 

夫人的“好心文化”不断丰富著高州人的世代精 

神，使之成为广东旅游文化的品牌。 

他也向根登冼太庙建议：“南洋仙境，人间蓬 

莱，根登祈福，倾听天籁”作为发展冼太庙主题， 

广泛筹募资金，将庙做大做强，弘扬正气。 

U来西亚高州总会会长拿督胡朝栋，乐 

1见冼太庙花开遍地，全马各地属会皆 

建立冼太庙。 

他说，冼夫人在马来西亚很受人敬仰， 

其事迹广为传播，在华人社区家喻户晓。 

“其中，已有50年历史的增江冼太庙， 

更是长年香火鼎盛，见证了吉隆坡数十年 
变迁。“ 

他1兑，通过宣扬冼夫人的爱国主义精 

神，有利于强海内外华人同胞的血肉情谊 

和凝聚力，对中华民族文化的传播起到助 

推白勺作用。 
“冼夫°人在日后将落户绿意盎然的根登 

是可喜可贺的事。” 

胡朝栋在根登冼太庙筹募建庙基金晚宴 

上，也呼吁各州属会团结一致，推广冼夫 

人文化。 

“冼太夫人是团结人民，爱国爱民的表 

彰，她的‘善、信、公、义、威、廉、 

和、忠’等精神在海内外，得到很好的传 

承和弘扬。” 

| 
"fr % 一 好， 

観mm象靡m蓦塵虛藝金暨 
.廳勰§鍾寧總龜職欺_寡 

^«ys；觀娜 
^̂ 0̂) 

曰喵：2013坧(说ffl六）I时仰：tt上7JHiE I地点：根ii坊校礼货 

根 
登 

太 m 
欢 
庆 
5 
周 
年 
纪 
念 

k 
！事 

起 
切 
蛋 
糕 

a 

jml PRJ#i&.AND DISTRIBllTED BY PRESSREADER^ 

Copyright AND Pd花. 

Page 1 of 2

back

07 Jan 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C3 • Printed Size: 878.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 17,319.00
Item ID: MY0034770865

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
(根登6日讯）雪州行政议员拿
督邓章钦指出，自2008年接过雪州政权后，^•州希盟政府在非伊斯兰宗教事务上，开创了全国多个第i也说，从2009至201
8年，拨给非伊斯兰宗教的拨款高达4000万令吉，为全国最高，这是由于州政府从2009年起，已落实制度化宗教拨款，一
开始每年拨给非伊斯兰宗教的款项有300万令吉，甚至在3年前提局至每年600万令吉。他说，除了拨款不断增加，州政府
至今已批给宗教团体超过

Page 2 of 2

back

07 Jan 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C3 • Printed Size: 878.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 17,319.00
Item ID: MY0034770865

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



•绿盛世集团成功移交870个可负担房屋单位。 

綠盛世移交870單位鑰匙 

绿 
盛世集团于周日（6曰）移 

交钥匙给870个单位主人， 
让他们入住“我的雪兰莪房屋” 

计划下的可负担房屋。 

该可负担房屋计划命名 

为Si m f o n i组屋，并在 E c o  

Majestic落成，受惠者皆以10万 

令吉购得T50平方尺房屋单位。 

该区组屋设有各种基设包括多 

用途礼堂、祈祷室、幼儿园和 

1050个泊车位。 

(士毛月6日讯）经济事务部长拿督斯里阿兹敏 

阿里相信，兴建较多可负担房屋计划，可解决国内 

房屋单位滞销的问题。 

他说，虽然部分州政府指定发展商，保留地段以兴建可 

负担房屋计划，但是依现有趋势，可负担房屋已成为现今 

需求量最高的房屋单位。 

“虽然我们指定发展商兴建可负担房屋，但这也是他们 

部分责任，再者现有发展商已看见最高需求已不是高档等 

级的房屋如独立式洋房等。” 

他今日出席绿盛世集团移交钥匙给“我的雪兰莪房屋” 

屋主后，在记者会上指出，如今的可负担房屋计划已有所 

不同，这些房屋单位也会设有各种不同设施，不再如以往 

只有简单的房屋单位。 

冀私人企業與政府合作 

他说，现有可负担房屋计划，还配有多用途礼堂、祈祷 

室或者游乐场，是个截然不同的房屋计划，相信这是未来 

发展趋势，也可以解决国内房屋滞销问题。 

此外，阿兹敏阿里也希望，能有更多私人企业与政府合 

作，提供更多可负担房屋计划给国人。 

他以绿盛世集团为例，通过与雪州政府合作，履行其社 

会企业责任，完成有关可负担房屋计划，让国人受恵。 

他说，政府不能一直以国债为由，而没有为人民提出任 

何建设，再者政府设下每年兴建10万可负担房屋单位给人 

们，这当然需要私人企业才能够完成。 

出席者有绿盛世集团主席丹斯里刘启盛、房屋及地方政 

府部副秘书长占里和雪州政府副秘书拿督阿末苏艾丁。 

阿茲敏=解決房屋單位滯銷 

多建珥負擔眉 

YB Dato' Scri Mohamed Azmin Bin Ali 

Ehwul 

•屋 
阿屋 
茲主 

敏丄 
阿字 
里4 

前習 
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SUMMARIES
•绿盛世集团成功移交870个可负担房屋单位。
綠盛世移交870單位鑰匙绿盛世集团于周日（6曰）移交钥匙给870个单位主人，让他们入住“我的雪兰莪房屋”计划下的可
负担房屋。该可负担房屋计划命名为Si m f o n i 组屋， 并在E c
oMajestic落成，受惠者皆以10万令吉购得T50平方尺房屋单位。该区组屋设有各种基设包括多用途礼堂、祈祷室、幼儿园
和1050个泊车位。(士毛月6日讯）经济
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莎第7區居民指靠近民宅 

促修改LRT3工程路線 
(莎阿南6日讯）莎 

阿南第7区居民促请政 

府，重新研究轻快铁 

第3干线（LRT3)工程 

路线，避免工程过于 

靠近民宅，影响当地 

秩序与安全。 

全长37公里的轻快 

铁第3干线，从万达镇 

衔接至巴生，期间会 

经过莎阿南市中心地 

区，预计5年时间能全 

面竣工。 

莎阿南第7区铅路（J a l a n  

P lumbum 101/103)居协委员阿 

都拉欣指出，一旦工程开到， 

当地2个儿童乐园将被摧毁。 

他说，根据现有路线，工程 

过于靠近民宅的设计是不应 

该，因为这会造成交通拥堵， 

以及骚扰舒适住上超过10年的 

居民 

他在出席与工程承包商马 

资源乔治肯特（ M R C B  G e o r g e  

Kent)的对话会后说，居民不 

反对更多关于公交的工程，但 

•纳加旺己已 

呈交信函给交 

通部。 

为何轻快铁第3干线要 

如此靠近民宅？ 
“去尝试其他方 

法，修改轻快铁路 

线，别建在民宅 
，， 

刖。 

阿都拉欣直言，在 

工程动工后，游乐园 

就会被关闭，即使曰 

后重开，居民还得担 

忧在轨道下玩耍的孩 

子。 
另一位居民诺兹哈说，虽然 

以上工程还没正式动工，丨廷一 

些小工作如检测地缆的工作已 

在去年开始，这造成水管与排 

污管破裂、道路遭破坏等。 

她指出，排污管破裂后，居 

民就得面对异味，水管破裂则 

造成水供受影响，更甚的是相 

关单位，总是很迟才给予修 

复。 
°她认为，工程路线应给予修 

改和避开民宅，最好能靠近 

莎阿南医院，这样能方便更多 

人。 

! n i f c  …  •  
uiir ii 

I 、观IV. 

•莎阿南第7区居民要求政府，修改轻快铁第3干线路线。 

(档案照） 

納加旺：盼勿經過民宅 
_^打胡姬区州议员纳加旺已呈交信函给交通部，要求检讨轻快 

"^r铁第3干线工程，可能的话就不经过民宅。 

他说，在去年5月的全国大选前，居民已开始反对，相关单位 

认为会面是最好的办法，最后才会召集居民与承包商见面。 

马资源乔治肯特公共关系与通讯部总经理拉文德兰说，该公司 

会尽力解决路烂、排污管和水管的问题。 

他说，该公司从2015年起，已数次与居民会面并进行对话，惟 

轻快铁第3干线最终路线，只有政府能做决定。 
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SUMMARIES
莎第7區居民指靠近民宅
促修改LRT3工程路線(莎阿南6日讯）莎阿南第7区居民促请政府，重新研究轻快铁第3干线（LRT3)工程路线，避免工程
过于靠近民宅，影响当地秩序与安全。全长37公里的轻快铁第3干线，从万达镇衔接至巴生，期间会经过莎阿南市中心地
区，预计5年时间能全面竣工。莎阿南第7区铅路（JalanPlumbum101/103)居协委员阿都拉欣指出，一旦工程开到，当地
2个儿童乐园将被摧毁。他
Residents of Section 7 in Shah Alam are urging the government to realign the Light Rail Transit 3 (LRT3) line to avoid
being built too close to the residents` homes, saying it will disrupt the order and safety of the neighbourhood. The 37km
LRT3 line linking Bandar Utama and Klang will pass through several areas in Shah Alam, and will be completed within
the next five years.
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_欄 

•阿都哈密（右）和众人在活动结束后接受本报记 

者访问。左起为哈斯鲁尼占、汉查、祖基菲里及阿 

楊色公共泊車位遭佔用政 

檄泊車費 •竞跑参賽者携同孩子一同参 

跑，唯婴儿推车中呼呼大睡的孩 

子和跑得满身大汗的家长，画面 

相映成趣。 

(安邦再也6日讯）为杜绝公共泊 

车位遭人占用，安邦再也市议会今年 

起，将在班丹商业区和工业区实行征 

收泊车费措施。 

安邦再也市议会主席拿督阿都哈密指 

出，该区商业和工业区的公共泊车位，常 

遭人非法霸占或摆放废弃车辆现象，市议 

会必须采取收泊车费措施来解决该情况。 

他今日出席在美拉华蒂花园（T a m a n  

Melawati)进行的第I2届美拉华蒂竞跑活 

动，接受本报记者采访时指出，虽然这项 

措施引起不少民众反对，但为了广大民众 

的利益，这措施势在必行。 

開永給居民租用 

阿都哈密指出，市议会也考量该区附近 

高楼层住宅居民的方便，开放让居民以每 

月 3 0令吉来租用泊车位、上班族则每月 7 0  

令吉，店舖租金为每月240令吉，必须每月 

准时缴费，且使用时间仅限周一至周五早 

上8时至6时。 

他坦言，店舖租下的泊车位虽在周末可 

开放给民众泊车，但人们一般都不会选择 

泊在这些车位，更不会把车泊在该处一整 

夜。 

此外，他也就餐饮店禁烟措施做出回应 

说，市议会只负责管理业者执照，但业者 

•第12届美拉华蒂竞跑活动，获得当地民众的热烈支持。 

也得遵守所有条规，包括卫生部的禁烟条 

规，否则，市议会将撤回其执照。 

他指出，市议会至今未有接获任何民众 

投诉。 

出席活动者包括安邦再也市议会副主席 

哈斯鲁尼占、安邦再也警区主任汉查、美 

拉华蒂休闲俱乐部主席袓基菲里及美拉华 

蒂花园居民协会主席阿兹哈里。 

參與競跑人數增加 
卩5!*都哈密指出，此次竞跑活 
‘J动已是第12届，参与者大 

部分是当地居民，属于社区常 

年活动 
竞跑°分成两部分，分别是T公 

里和15公里的项目，获得许多 

民众支持，男女老幼， 

甚至是外国人也参与。 

袓基菲里指出，这项 

竞跑活动每年都获得广大民众 

支持，参与人数逐年增加，非 

常感谢参赛者的支持。 

他说，竞跑活动能每年持续 

进行，也多得警方和市议会支 

持，让活动顺利每年开办。 

Page 1 of 2

back

07 Jan 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C2 • Printed Size: 834.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 16,451.11
Item ID: MY0034770864

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
_欄
•阿都哈密（右）和众人在活动结束后接受本报记者访问。左起为哈斯鲁尼占、汉查、祖基菲里及阿楊色公共泊車位遭佔
用政檄泊車費•竞跑参賽者携同孩子一同参跑，唯婴儿推车中呼呼大睡的孩子和跑得满身大汗的家长，画面相映成趣。(安
邦再也6日讯）为杜绝公共泊车位遭人占用，安邦再也市议会今年起，将在班丹商业区和工业区实行征收泊车费措施。安
邦再也市议会主席拿督阿都哈密指出，该区商业和工业区的公共泊车位，常遭人非

Page 2 of 2

back

07 Jan 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C2 • Printed Size: 834.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 16,451.11
Item ID: MY0034770864

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



(吉隆坡6曰 

讯）武吉免登区国 

会议员方贵伦助理 

郑鸿杰指出，基于 

咖啡山滤水站的水 

管破裂，吉隆坡部 

分地区将面对断水，其中武吉 

免登地区占了至少80%,因此呼 

吁受断水影响的民众做好储水 

准备。 

根°据雪州水供管理有限公司 

发表的文告指出，咖啡山滤水 

站进行抢修生水水管严重破裂 

问题，隆市中心和周遭地区将 

面对歇性断水，断水日期为1月 

12曰至13曰晚上11时。 

郑鸿杰在记者会上指出，目 

前的断水时间为暂定的时间而 

还不知是否会延长，因此呼吁 

咖啡山濾水站擔修水管 

12曰隆部分地區斷水 
受影响的居民足够水供。 

他指出，在13日早上时段， 

当局会安排水槽和水车派水。 
“受影响地区的国会议员办 

公室会安排服务团队去跟进， 

必要时会为亲自出动派水。” 

他指出，断水区域中，武吉 

免登占了80°。，而大部分地区是 

旧式的店屋单位，有许多乐龄 

人士居住，担心水车前来派水 

时，对年长者带来不便，他们 

会和雪州水供管理有限公配合 

派水。 

•郑鸿杰促大 

家做好储水准 

备。 

Page 1 of 2

back

07 Jan 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C4 • Printed Size: 166.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 3,274.00
Item ID: MY0034770880

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
(吉隆坡6曰
讯）武吉免登区国会议员方贵伦助理郑鸿杰指出，基于咖啡山滤水站的水管破裂，吉隆坡部分地区将面对断水，其中武吉
免登地区占了至少80%,因此呼吁受断水影响的民众做好储水准备。根°据雪州水供管理有限公司发表的文告指出，咖啡山
滤水站进行抢修生水水管严重破裂问题，隆市中心和周遭地区将面对歇性断水，断水日期为1月12曰至13曰晚上11时。郑
鸿杰在记者会上指出，目前的断水时间为暂定的时间而还不知是
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fc Please inform ali senior 

citizens to go to any Pakatan 

Harapan service center for free 
S * '< * 磁 

Harapan service center for free 

medical cwd ’斤. 

•專希盟縣良 m編問空歡替 

9T 

1>吉隆坡人 
27 December at 11:07 PM . Q •參參 

，知所有f马乐龄人士去附近的Pakatan 
Harapan办公室免费登记申请 
1)价值一年RM700的医药卡 

须一是乐领人士逝世过后 
豕属才可以申请领取出来办事） 
？更多好处等待通知 

岁J^z的乐龄人士纖近的pakatan 

Harapan查询及登记吧！ 
转发 
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.

、 

,
,
-
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4
%
• _ 

Page 1 of 3

back

07 Jan 2019
Guang Ming Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A1,A4 • Printed Size: 1457.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 21,943.00
Item ID: MY0034772318

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



呼吁申請好康長者白跑一趟 

别再轉發假消息 
(吉隆坡6日讯）吉隆坡 

4个行动党国会议员服务中 

心发表联合澄清，近来在 

坊间广传有关乐龄人士可 

到任何一间希望联盟服务 

中心申请乐龄医药卡及领 

取新年红包的讯息是造假 

的，吉隆坡直辖区并没相 

关政策，促请民众勿再转 

发，以免让老人家白跑一 

Kim 

•吉隆坡国会议员服 

讯息，以免误导群众 

权。 

4名分别来自行动党甲洞区、蕉赖 

区、武吉免登区及士布爹区国会议员 

服务中心代表今日召开记者会声称， 

这封在甫踏入20彳9年便被大肆广传的 

假讯息造成他们的服务中心运作几乎 

瘫痪，4个服务中心每天共涌入上千人 

透过电话、脸书私讯、电邮或亲自上 

门的方式提出谘询；自1月2日开始， 

服务中心门口更是大排长龙，全部都 

是闻风而至前来申请的民众，令职员 

们疲于应付。 

每小時接40通來電 

服務中心疲於奔命 
动党士布爹E国会议员助理蓝诗琳指 

1T出，她完全没料想到这封假讯息的效应 

如此“震撼”，自1月2日开始，其服务中心 

平均每小时有30至40通来电谘询，短短数天 

已有约60人上门提出申请.，她须不厌其烦重 

复的同样答案，即吉隆坡没有这些政策。 

“我向他们解释后，有些人会觉得沮丧， 

有’些人则会表达不满，因为他们千里迢迢赶 

来服务中心提出申请。” 

她说，有些没交通工具的老人家，还顶著 

大太阳步行到服务中心，结果才发现是空欢 

喜一场，尽管非常同情这些辛苦到来的老 

人，但她也无法做些什么，只能如实告知。 

此外，武吉免登区国会议员助理郑鸿杰认 

为，相信这是有人故意散播的假消息，因为 

这些已不是新的政策，雪州子民都已知道， 

过去几年，吉隆坡也只有少数民众因不了解 

而提出询问，却没想到经过这封假讯息的渲 

染，一夜爆发了民众的询问热潮。 

“除了我们几个服务中心，相信其他地区 

的国州议员服务中心也面临同样状况，我们 

也只能再三的向大家解释清楚。” （TKM) 

根裾该封讯息内容 

龄公民前往任何一间 

务中心进行医药卡登 

出可申请的三项福_ 

乐龄医药卡�2500 
(Platinum )，及 100. 

讯息也表明申请日期41 

只开放一周的期限 

相到服务中心排队 

康。 

号召所有乐 

希望联盟的服 

记，同时也列 

优惠，包括 

令吉乐龄白金 

吉新年红包， 

月1日开始， 

_此引起民众争 

_怕错过上述好 

讯息内容误，群众 

行动党蕉赖区国会议员助理蔡珍莉 

强调，吉隆坡并没上述的政策，只有 

雪州有类似的政策，但名称也与讯息 

内容完全不符，呼吁g众不要再转 

发，以免引起混淆。 

她说，雪州的医药卡|惠民政策全称 

“健康关怀计划(Kad Peduli Si hat 

务中心发表联合记者会，呼吁民众勿再转发不实的 

右起为蓝诗琳、蔡珍莉、游佳豪、郑鸿杰及赖俊 

Selangor) “ ； 2500令吉的是乐龄亲 

善基金，申请者在逝世后其继承人可 

获该笔款项；而100令吉则是"Jom 

Shopping"购物券，而非新年红包。• 

换言之，讯；息中提及的名称全是错误 
的° 

不仅如此_，她也认为讯息内容存在 

误导性，毕竟这些雪州惠民政策已实 

行多年，而且申请也需符合一定条 

件，但讯息却误导_众，将雪州政府 

的现有政策改头换脸让大家以为人人 

皆可提出申请，并从中受惠。 

“倘若民众对于这些雪州政策有兴 

趣，就应到雪州希盟国州议员办公室 

提出申请，我们并非要推卸责任或为 

难民众，但吉隆坡并没上述政策，因 

此我们的办公室也没有相关的申请系 
统。”（TKM ) 

•游佳豪（古 

务中心带来0 

赖俊权及郑鸿 

花時間 

日常運 
m洞区国会 

I出，这个 

性，为服务中 

诸多不便，每 

相同谘询困扰 

党员也不了解 

这封出处不明的假讯息为吉隆坡多个服 

中心职员疲于应付民众的谘询。左起为 

向民解釋 

作被耽誤 
议员助理游佳豪指 

讯息内容存在误导 

心的日常运作造成 

天都被排山倒海的 

就连部分行动党 

情况，以为讯息内 

容是真的。 

“我们每天都需要花太多时间 

在向民众解释，其他工作都停滞 
不前。” 

游佳豪也是直辖区公共投诉局 

主任，他呼吁民.众在收到讯息 

后，未经证实切勿转发，以免造 

成身边亲友混淆和误会。 

出席记者会的还包括甲洞区国 

会议员助理赖俊权。（TKM) 
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•專希盟縣良 m編問空歡替
 转发
 呼吁申請好康長者白跑一趟
别再轉發假消息(吉隆坡6日讯）吉隆坡4个行动党国会议员服务中心发表联合澄清，近来在坊间广传有关乐龄人士可到任
何一间希望联盟服务中心申请乐龄医药卡及领取新年红包的讯息是造假的，吉隆坡直辖区并没相关政策，促请民众勿再转
发，以免让老人家白跑一Kim•吉隆坡国会议员服讯息，以免误导群众权。4名分别来自行动党甲洞区、蕉赖区、武吉免登
区
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两传乐龄政策是傲 
蓝诗琳：多项利民政策仅限雪州 

(吉隆坡6日讯）政府推出乐龄人 

士医药卡，却只能向希望联盟服务中 

心申请？5名吉隆坡民主行动党国会 

议员服务中心主任：“这是假消息！” 

步入2019年，各项举措及利民政 

策正式上路。不过，5名吉隆坡民主 

行动党国会议员服务中心主任提醒， 

民众在收到有关利民政策則，应先确 

认这项政策来自中央政府或是州政 

府，以免空欢喜一场。 

这5名行动党吉隆坡国会议员服 

务中心主任今日召开联合记者会，披 

露才迈入2019年的首个星期，他们的 

服务中心就忙得不可开交，原因是许 

多民众拿着社交媒体上的假消息上服 

务中心询问。 

行动党士布爹国会议员服务中心 

主任蓝诗琳指出，从周三（2曰）开 

始，该服务中心每日都可以接到数百 

通民众的电话，以询问关于年长者医 

药卡、25〇〇令吉年长者白金及1〇〇令 

吉新年红包的申请事宜。 

她说，一开始服务中心的工作人 

员以为是个案，就向这些民众解释说 

有关的政策仅针对于雪州选民，吉隆 

坡选民并不适用。 

“然而，我们发现有愈来愈多的人 

上门询问。后来，我们才发现社交媒 

体，如脸书和whatsapp流传一则讯 

息，指所有乐龄人士可到所有的希望 

联盟服务中心提出上述的申请。” 

她指出，这是严重误导性的讯 

息，因联邦直辖区尚未推行年长者医 

药卡计划，也没有所谓的25••令吉年 

长者白金和100令吉新年红包。 

“很多年长者车劳顿地来到我们服 

务中心。当他们知道这是不实的讯息 

都很失望和不满，而我们也很无奈。” 

游佳豪：误导性讯息错误百出 
行动党甲洞国会议员林立迎助理 

游佳豪说，这类误导性讯息内容也错 

误百出，他举例，讯息中的“2500令 

吉年长者白金”，实际名称为“雪州 

乐龄亲善基金” （SMUE)，而“1〇〇 
令吉新年红包”，实际名称是“一起 

购物” (Jom Shopping)购物券。 

“这10•令吉‘一起购物’购物券 

只有家庭收入低于2500令吉的雪州家 

庭能够申请，且只能在霸级市场使 

郑鸿杰：有人故意散播假消息 
此外，行动党武吉免登国会议员 

服务中心主任郑鸿杰则说，这是有人 

故意散播的假消息，旨在混淆其他地 

区旳居民。 

蔡珍莉：蕉赖选民混淆上门申请 

行动党蕉赖国会议员服务中心主 

任蔡珍莉也透露，由于蕉赖是雪州与 

吉隆坡的交界处，因此许多蕉赖选民 

并不晓得这其实是雪州计划，因此都 

会上门要求协助申请。 

“才进入2019年第一个星期，每 

天上门询问的民众就多达200至3〇〇 
人，可见假消息的威力惊人。” # 

生活援助金月杪汇款 
赖俊权促民众勿担忧 

2018 
年最后一季度生活援 

助金（BSHR)本月 

杪汇入受益人银行户头，行动党甲洞 

国会议员服务中心主任赖俊权促民众 

勿担忧。 

他说，其实这个月28日发放的生 

活援助金（狩称一马援助金，BR1M) 

是去年第三季度的，而2019年的生活 

援助金申请方式则尚未公布。 

“很多民众也在询问生活援助金课 

题，其实去年有申请批准的，这个月 

28日都会拿到。” 

“至于2019年的生活援助金申请 

方式，则必须等财政部做公布。” 

另一方面，行 

动党武吉免登国会 

议员服务中心主任 

郑鸿杰也提醒居住 

在吉隆坡的民众， 

在周六（12曰）至 

周日（13日）做好 

储水准备，尤其是 

居住在武吉免登的 

居民。 

他指出，雪州 

水供公 司 

(Syabas)已经发 

出通知，于12曰晚 

9时至13曰晚11 
时，吉隆坡多个地 

区将面对无水源供 
应° 

“尽管如此，雪 

州水供公司已经表 

示会出动水槽车让 

民众储水，而我们 

也会派服务人员支 

援_ # 
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蓝诗琳：多项利民政策仅限雪州(吉隆坡6日讯）政府推出乐龄人士医药卡，却只能向希望联盟服务中心申请？5名吉隆坡
民主行动党国会议员服务中心主任：“这是假消息！”步入2019年，各项举措及利民政策正式上路。不过，5名吉隆坡民主
行动党国会议员服务中心主任提醒，民众在收到有关利民政策則，应先确认这项政策来自中央政府或是州政府，以免空欢
喜一场。这5名行动党吉隆坡国会议员服务中心主任今日召开
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阿兹敏：助建更多可负担屋 

发展商应尝试新技术 
：士毛月6日讯）经济事务部 

[C：拿督斯里阿兹敏表示，为了 

土房地产领域转型及在国内建 

告更多可负担房屋，房地产发 

展商应该以开明的态度，看待 

颠覆性技术，要不然就会被世 

界所淘汰。 

他强调，政府与私人界都 

口、�• irxv^iKiiu^u /\/,111111 I>1H r\H 

M e r i t I  H h w o l  

r-ft simfoni % _则 ^/J 

必须认真看待颠覆性技术，如 

人工智能、大数据分析，以确 

保能更实际地发展房地产，同 

时也能满足人民的需求。 

“为了能提供更 

多可负担房产，大马 

房地产发展商必须迅 

速采用颠覆性技术， 

来开始进行房地产领 

域的转型。而政府会 

一直支持房地产发展 

商、金融机构、消费 

者团体、利益相关者 

及有义单位，以缩小 

可负担房屋的差 

距。” 

他今日出席 

舞狮在Simfoni公寓@Eco Majestic的钥匙移交仪式助兴。 

执行长拿督曾建华、副总执行 华，以及绿盛世基金会主席丹 

长拿督拉祖、副主席拿督梁国 斯里李霖泰等 

刘启盛：绿盛世注重社t 

绿盛世主席丹斯里刘启盛 

在致辞时说，该集团注重社区 

建设，并致力于实现作为一个 

充满关怀与负责任企业的目 

标，积极回馈社会。 

作为“我的雪兰莪房屋” 

(Rumah Selangorku)可负担房 

屋计划，Simfoni公寓坐落在绿 

盛世Ec.o Majeslic发展项巾。 

Simfoni迎首批居民 

2015年9月，时任雪州州 

务大臣拿督斯里阿兹敏阿里为 

Simfoni公寓的动土仪式主持推 

介。如今过了二年，Simfoni公 

寓已准备好迎接第一批居民人 

迁° 

建有二栋大楼的Simfoni公 

寓，共有870个公寓单位，每 

个单位的建筑面积为750平方 

尺，属于“我的雪兰莪房屋” 

(Rumah Selangorku)巾的 B 型 

类别，售价为K)万令吉。所 

有单位备有三房二浴。 

出席活动还有士毛月州议 

员峑迪亚、房屋及地方政府部 

副秘书长（管理）占里沙叻、 

雪州政府副秘书（发展）兼雪 

州经济策划单位（UPEN)总监 

阿末苏阿迪、雪州房屋及产业 

局总执行长纳兹敏、加影市议 

会长莫哈末沙尤迪、绿盛世总 

阿兹敏阿里（前排中）把模型钥匙移交给其中一名屋主。前排左二为刘启 

盛。后排左起为纳兹敏、李霖泰、曾建华、拉祖、莫哈末沙尤迪及梁国华。 

Simfoni 公寓 @Eco 

Majeslic的钥匙移交仪 

式致辞时，这么说。 

阿兹敏（左三）在绿盛世高层 

陪同下，参观Simfoni公寓内 

部，左为刘启盛。 

Page 1 of 2

back

07 Jan 2019
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: National • Page: A3 • Printed Size: 978.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 12,301.89
Item ID: MY0034771377

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
阿兹敏：助建更多可负担屋
发展商应尝试新技术：士毛月6日讯）经济事务部[C：拿督斯里阿兹敏表示，为了土房地产领域转型及在国内建告更多可
负担房屋，房地产发展商应该以开明的态度，看待颠覆性技术，要不然就会被世界所淘汰。他强调，政府与私人界都口、

• irxv^iKiiu^u /\/,111111 I)1H r\HMe r i t I H h w o lr-ft simfoni % _则 ^/

Page 2 of 2

back

07 Jan 2019
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: National • Page: A3 • Printed Size: 978.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 12,301.89
Item ID: MY0034771377

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



车位常遭霸占及摆放废车 

班丹工商区征停车费 

第12届美拉华蒂竞跑活动 

获得当地民众的热烈支持。 

(安邦再也6日讯）安邦再也市议会今年起，将在 

班丹商业区和工业区实行征收停车费措施，以杜绝 

公共停车位遭占用的问题。 

安邦再也市议会主席阿都哈密指出，市议会将 

征收停车费，解决该区商业和工业区的公共停车位 

常遭人非法霸占或摆放废弃车辆的现象。 

•都哈密说，市议会也 

考了舰附近高楼 

层住宅居民的方便，开放民众 

租用停车位，使用时间仅限周 

一至周五早上8时至6时。其 

中居民每月租用停车位为30 

令吉、上班族每月70令吉、 

店铺单位则每月240令吉。 

他今日出席在美拉华蒂花 

园第12届美拉华蒂竞跑活动 

后，如是指出‘：' 

针对餐饮店禁烟措施，阿 

都哈密说，市议会只负责管理 

业者执照，但业者也得遵守所 

有条规，包括卫生部的禁烟条 

规，否则，市议会将撤回其执 

昭0 川、 

他指出，市议会至今未有 

接获任何民众投诉。' 

出席活动者包括安邦再也 

市议会副主席哈斯鲁尼占、安 

邦再也警区主任汉查、美拉华 

蒂休闲俱乐部主席祖基菲里及 

美拉华蒂花园居民协会主席阿 

兹哈里。 
阿都哈密（右）和众人在活动结束后接受记者访问。左起为哈 

斯鲁尼占、汉查、祖基菲里及阿兹哈里（右二）。 
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武吉免登多区周六日制水 
(吉隆坡6日讯）武吉免登 

国会议员服务中心主任郑鸿 

杰指出，雪州水供公司 

(SYABAS)将会在星期六 

(12日）与R (13 R )在吉 

隆坡的某些地区提升水管， 

受影响地区暂定从12 R晚上 

9时起至13日晚上11时都 

会制水，W此呼吁受影响地 

区人民储备好水。 

“受影响地区80%都是在 

武吉免登较旧及多年长者居 

住的店屋区，制水时间或许 

会延长。” 

他今日在记者会上指 

出，雪州水供公司星期日会 

有罗里水车到制水的每个地 

区，唯暂时没办法缺定时间 

行程。 

“受影响地区的国会议员 

办公室也会派服务团队跟 

进，若雪州水供公司的水车 

不够或时间配合不到，必要 

时可能会组织当地水车到每 

个地区派水。” 

另外，甲洞国会议员服 

务中心主任赖俊权指出，财 

政部会在1月28日派发 

2019年首阶段的300令吉生 

活援助金，而首次的发放是 

按照之前的登记名单，因此 

不需要再登记。 

“第二阶段的发放，财政 

部还未给予明确指示要怎样 

申请。” 

一同出席记者会的有甲 

洞国会议员林立迎政治秘书 

游佳豪、蕉赖国会议员服务 

中心主任蔡珍莉与布爹国会 

议员服务中心主任蓝诗琳。 
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(吉隆坡6日讯）武吉免登国会议员服务中心主任郑鸿杰指出，雪州水供公司(SYABAS)将会在星期六(12日）与R (13 R
)在吉隆坡的某些地区提升水管，受影响地区暂定从12
R晚上9时起至13日晚上11时都会制水，W此呼吁受影响地区人民储备好水。“受影响地区80%都是在武吉免登较旧及多年
长者居住的店屋区，制水时间或许会延长。”他今日在记者会上指出，雪州水供公司星期日会有
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新私营化模式建更多可负担屋 

士毛月6日讯|经济事务部 

长拿督斯里阿兹敏阿里表示， 

政府将推出一项新的私营化模 

式，让私人企业与政府一起发展 

国家，为人民建造更多可负担房 

屋，国家发展不会因财务问题而 

ffo带。 

他今日出席「我的雪州房 

屋」Simfoni公寓钥匙移交仪式 

后，在记者会上说，虽然政府有 

责任发展国家1为人民提供基本 

服务和基础建设，但政府目前却 

没有能力这么做，因为国家目前 

面临严重的财务危机。 

「因此，我们建议推介新的 

模式，惟在治理和经济效益的课 

题上，我们绝不妥协。」 

他表示，以绿盛世集团（Eco 

World )所负责的这项可负担房 

屋项目为例，联邦政府没有能力 

全数负担该房屋项目，因此政府 

需要私人界与州及联邦政府的合 

作，打造更多可负担房屋。 

他披露，该部目前还在探讨 

这项新模式的概念，而内阁在近 

期内也有讨论此事。 

保障可持续性发展 

「我们不希望国家的发展因 

为财务问题而停滞，因此我们不 

只讨论国家财务问题和债务，也 

有责任思考大马的未来，如何保 

障国家经济的可持续性发展。」 

「作为新政府，我们必须积 

极，确保国家可持续性发展，而 

非一味著谈论负债，人民也感到 

厌倦，他们要的是解决方案。」 

此外，阿兹敏阿里在致词时 

表示，政府的目标是每年至少建 

造10万所可负担房屋，放眼在未 

来10年内，建成100万所可负担 

房屋1确保人民’尤其是低收入 

(B40 )群体能拥有房屋。 

他指出，惟这不能只靠政 

府独自承担，也需要私人界的参 

与，以及由国家房屋公司进行协 

调，且涉及州政府及州政府子公 

司o 

他说，政府明白私人企业重 

视利润，但私企涉及供应公共物 

资和落实社会平等议程，也是一 

种善意投资，能够加强公司的地 

位。他也呼吁，其他私企能够效 

仿以绿盛世集团。 

拥屋雉度指数上升 

同时，阿兹敏表示，房屋及 

地方政府部也和金融机构和国家 

银行商讨拟新措施，协助低收入 

群体拥有房屋，如偿还房贷和头 

期钱。 

他说，国家银行研究显 

示，我国的拥屋难度的指数，从 

2002年的4.1，上升至2016年的 

5.0 ；同时，房屋价格同期上涨了 

78.9%，令更多人民无能力拥屋。 

他也说，房地产业者应该 

开发新技术来改造国内的房屋领 

域，包括人工智能（AI )�大数 

据分析、区块链技术、无人机和 

电子钱包服务等。 

绿盛世集团主席丹斯里刘启 

盛致词时说，绿盛世集团非常自 

豪，能够参与雪州政府的计划， 

让人民能够以实惠的价格购买房 

屋，体现取之于民，用之于民。 

他说，这项计划实际上对公 

司而言，是一个亏损的项目，在 

此计划下，购屋者可享有完整设 

施，就像是「豪华公寓」，只差 

没有游泳池。 

「但消费者以30万令吉就购 

得房屋单位，我们确实蒙受巨额 

亏损。」 

他说，该集团是透过当地其 

他较高价格的房地产项目，为这 

项目进行补贴，才能廉价出售这 

些单位。 
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SUMMARIES
新私营化模式建更多可负担屋
士毛月6日讯|经济事务部长拿督斯里阿兹敏阿里表示，政府将推出一项新的私营化模式，让私人企业与政府一起发展国家
，为人民建造更多可负担房屋，国家发展不会因财务问题而ffo带。他今日出席「我的雪州房屋」Simfoni公寓钥匙移交仪
式后，在记者会上说，虽然政府有责任发展国家1为人民提供基本服务和基础建设，但政府目前却没有能力这么做，因为
国家目前面临严重的财务危机。「因此，我们
Economic Affairs Minister Datuk Seri Azmin Ali said the government will launch a new privatization model to let private
sector develops the nation together with the government by building more affordable housing to the people. He also said
the building of affordable housing cannot only rely on the government alone, it also requires participation of private
sector, coordination from Syarikat Perumahan Negara Berhad (SPNB), cooperation from state governments and its
subsidiaries.
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网倍3福籾籌9度傾消息 
吉隆坡6日讯社交媒体近日谣传一则讯息，指乐龄人士从本月1日起 

可到任何一间希盟服务中心，申请免费医药卡和新年红包，民主行动党吉 

隆坡5名国会议员服务中心团队今日严厉驳斥有关传言，并呼吁民众勿轻信 

这虚假消息，也停止转发该信息内容。 

社交媒体近曰流传一封信 

息指，乐龄人士可到希盟服务中 

心，申请3项福利计划，分别是医 

药卡、2500令吉白金卡及100令吉 

新年红包，开放日期从本月1日 

起，为期一周。 

民主行动党吉隆坡国会议 

员助理呼吁，民众勿轻信有关传 

言，并指该信息极具误导性，事 

因在吉隆坡，并未推出上述福利 

计划的申请o 

「所谓的医药卡、白金卡及 

新年红包，也与雪州政府所推行的 

惠民政策不符；雪州所推行的惠 

民计划分别名为健康关怀计划、 

乐龄亲善基金及佳节购物券。」 

「我们希望民众勿受有关信 

息误导，也停止转发该讯息。」 

多名国会议员助理是于今曰 

联合召开记者会时，如此表示； 

出席者包括蕉赖国会议员助理蔡 

珍莉、士布爹国会议员助理蓝诗 

琳、武吉免登国会议员助理郑鸿 

杰、甲洞国会议171政治秘书游佳 

豪及助理赖俊权等。 

每曰300询问 

他们也说，该假消息通过社 

交媒体铺天盖地转发后，掀起庞 

大的负面影响；吉隆坡5名国会议 

员的服务中心从本月2日起，平均 

每曰接获200至300宗通过电话、 

网页及登门的询问。 

另外，也有不少人一大早在 

服务中心外排队等候申请，其中 

一些老人家更是步行前来，在得 

知是则假消息后‘甚是失洛。 

蓝诗琳表示，士布爹国会议 

员服务中心是从本月2日起，陆续 

接获有关传言的询问，平均每小 

时接获30通来电，一天高达50至 

60人登门询问。 

蔡珍莉也说，该服务中心近 

曰来所接获的询问不计其数，甚 

至在午休时段，也有不少乐龄人 

士到来排队等候申请，谣传情况 

相当严重。 

郑鸿杰怀疑’是「有心人 

士」故意散播该传言，导致民众 

被误导；即使雪州政府有推行惠 

民计划，但落实时间已久，相信 

雪州人并不陌生，为何如今却有 

传言在吉隆坡谣传，令人费解。 

游佳豪也呼吁，民众停止转 

发该误导性的讯息，避免引起他 

人不便和混淆。 

民主行动党吉隆坡囯会议员助理促请，民众停止转发毫无根据的信息，并阐明吉隆坡如今未推 

出乐龄人士医药卡、白金卡及新年红包的福利计划申请。左起为赖俊杈、郑鴻杰、游佳豪、蔡 

珍莉及蓝诗琳。 -连国强-
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 吉隆坡6日讯社交媒体近日谣传一则讯息，指乐龄人士从本月1日起
可到任何一间希盟服务中心，申请免费医药卡和新年红包，民主行动党吉隆坡5名国会议员服务中心团队今日严厉驳斥有
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电动火年需增班次提升网站 
吉隆坡6日讯|电动火车增 

加的火车数量并不足够，网上票 

务系统需全面提升！ 

民主行动党全国社青团财政 

兼加影市议员丘钦瀚今日发表文 

告指出，电动火车网上预购系统 

于周一（12月25 )晚开始全面瘫 

疾，直至周六（12月29日)傍晚 

方恢复运作，导致乘客在购买车 

票时处处碰钉，让不少乘客心急 

如焚。他说，期间，乘客更发现 

KTM各站柜台ETS售票服务，只营 

业至傍晚6时30分左右（吉隆坡中 

环总站除外），加上夜间车站仍 

无法购票，这让网上预购系统瘫 

疾期间，为乘客带来诸多不便。 

惟，马来西亚铁道公司接 

获众多投诉后，在网上预购系 

统恢复运作后，即发出文告声 

明，更新延迟KTM车站ETS售票 

时间至夜间车站关闭为止，详情 

如下：https://www.facebook.com/ 

1 4 2 7 2 4 0 9 2 4 5 6 8 6 0 /  

posts/2111138088948774/� 
他说，ETS仍有许多弊端不 

足之处而为人诟病，首当其冲当 

然就是列车运行班次时间有限， 

车票供不及求，尤其是佳节期间 

前后更是一票难求的窘境。 

「显然在班次方面，ETS尚 

有许多进步的空间去迎合更大 

的市场，增添路线班次和车厢势 

在必彳T ‘提升铁道素质等大型工 

程属国家大型基建发展计划，虽 

势在必行但这涉及层面过广，需 

投放大量资源和经费长期性去规 

划，非一时三刻可以有定案。」 

「电动火车网上预购系统的 

不足，没有完全有效追踪更新乘 

客的上下火车地点的资讯，这一 

短板之处大大局限了目前ETS的销 

售率以及未来的可发展性。」 

他认为，大马铁路在未来20 

年的发展大蓝图里的计划，目标除 

设定在电动列车服务主要串联南下 

北上的每个主要一线城市和二线城 

镇，显然还是不足够的，反之要将 

目标设得更大，主要串联每个城市 

的川行电动列车达致每小时一班列 

车，这才足以取代南北大道的使用 

成为人民贯穿城市的首选。 

Page 1 of 2

back

07 Jan 2019
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A20 • Printed Size: 231.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Black/white • ASR: MYR 2,700.92
Item ID: MY0034772203

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
电动火年需增班次提升网站
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